

Flair Airlines adds affordable non-stop sun service between Toronto and Cancun, moves Los Angeles service to LAX

- **Twice weekly service from Toronto to Cancun begins November 3, beginning at \$109 CAD**
- **Service from Edmonton and Vancouver changes to Los Angeles (LAX) from Hollywood-Burbank (BUR) on October 31**
- **Added frequencies between Vancouver and Puerto Vallarta (4x weekly) and between Vancouver and Los Cabos (3x weekly)**

Edmonton, Alberta, August 3, 2022 – Flair Airlines, Canada’s everyday low fare airline, is adding another exciting route to its Mexico network with service to Cancun from Toronto. Twice weekly service will connect Torontonians to Cancun, non-stop. There will also be additional frequencies added on several Mexico routes. Flair is also moving its Los Angeles operations from Hollywood Burbank Airport to Los Angeles International Airport (LAX), effective October 31.

“We’re delighted to add an additional route to our network in Mexico. We know that Canadians will be looking to beat the winter blues by escaping to the sandy beaches of Cancun, and we’ve added additional service to the airport to allow people to chase the sun affordably,” said Stephen Jones, Chief Executive Officer, Flair Airlines. “As we continue our growth in the Mexican market, we look forward to increasing frequencies on our routes and adding new destinations. We can’t wait to be a part of your next sunny vacation.”

Toronto to Cancun is now one of eight Mexican routes, joining service to Cancun from Kitchener-Waterloo and Ottawa. Travellers can also fly to Los Cabos from Abbotsford, Edmonton, and Vancouver (with increased frequency from 2x weekly to 3x weekly), as well as the newly added Puerto Vallarta routes from Edmonton and Vancouver this fall which will be increased from 1x weekly to 4x weekly.

Other changes for the winter include Flair’s move from Hollywood-Burbank to LAX. The airport is close to LA attractions such as Venice Beach, Santa Monica, and Beverly Hills. Service to Los Angeles begins on October 31 from Edmonton (3x weekly) and November 1 from Vancouver (4x weekly).

“We are thrilled to have secured gate availability at LAX’s spectacular new Tom Bradley International Terminal,” said Jones. “We are confident that our LAX service will resonate well with our customers and are looking forward to growing our capacity in the market starting this winter.”

One-way fares to Cancun from Toronto, including taxes and fees, begin at \$109 CAD. One-way fares to Los Angeles, including taxes and fees, begin at \$99 CAD from both Edmonton and Vancouver. There are limited seats and availability for the fares. All flights are now available for booking at <https://www.flyflair.com>.

About Flair Airlines

Flair Airlines is Canada’s leading low-fare airline and its greenest airline, on a mission to provide affordable air travel that connects them to the people and experiences they love. With an expanding fleet of Boeing 737 aircraft, Flair is growing to serve over 35 cities across Canada, the U.S., and Mexico. For more information, please visit www.flyflair.com.

Media inquiries, please contact:



tel. +1.780.809.1784
4032 – 1000 Airport Road, Edmonton
International Airport, AB T9E 0V3, Canada

flyflair.com

Flair Airlines
Jamina Kotak
780.887.9209
Jamina.kotak@flyflair.com



Flair Airlines ajoute un service solaire sans escale abordable entre Toronto et Cancun, change le service de Los Angeles en LAX

- **Le service bihebdomadaire de Toronto à Cancún commence le 3 novembre, à partir de 109 \$ CAD**
- **Le service d'Edmonton et de Vancouver passe à Los Angeles (LAX) depuis Hollywood-Burbank (BUR) le 31 octobre**
- **Fréquences ajoutées entre Vancouver et Puerto Vallarta (4x par semaine) et entre Vancouver et Los Cabos (3x par semaine)**

Edmonton, Alberta, le 3 août 2022 – Flair Airlines, la compagnie aérienne canadienne à bas prix au quotidien, ajoute une autre route passionnante à son réseau mexicain avec un service vers Cancun depuis Toronto. Deux fois par semaine, un service reliera les Torontois à Cancun, sans escale. Des fréquences supplémentaires seront également ajoutées sur plusieurs routes mexicaines. Flair déplace également ses opérations de Los Angeles de l'aéroport Hollywood Burbank à l'aéroport international de Los Angeles (LAX), à compter du 31 octobre.

« Nous sommes ravis d'ajouter une route supplémentaire à notre réseau au Mexique. Nous savons que les Canadiens chercheront à vaincre la déprime hivernale en s'évadant vers les plages de sable de Cancun et nous avons ajouté un service supplémentaire à l'aéroport pour permettre aux gens de profiter du soleil à moindre coût », a déclaré Stephen Jones, chef de la direction, Flair Compagnies aériennes. « Alors que nous poursuivons notre croissance sur le marché mexicain, nous sommes impatients d'augmenter les fréquences sur nos routes et d'ajouter de nouvelles destinations. Nous avons hâte de faire partie de vos prochaines vacances ensoleillées. »

Toronto à Cancun est maintenant l'une des huit routes mexicaines, rejoignant le service vers Cancun depuis Kitchener-Waterloo et Ottawa. Les voyageurs peuvent également voler vers Los Cabos depuis Abbotsford, Edmonton et Vancouver (avec une fréquence accrue de 2x par semaine à 3x par semaine), ainsi que les nouveaux itinéraires de Puerto Vallarta depuis Edmonton et Vancouver cet automne qui passeront de 1x par semaine à 4x hebdomadaire.

D'autres changements pour l'hiver incluent le déménagement de Flair de Hollywood-Burbank à LAX. L'aéroport est proche des attractions de Los Angeles telles que Venice Beach, Santa Monica et Beverly Hills. Le service vers Los Angeles commence le 31 octobre à partir d'Edmonton (3x par semaine) et le 1er novembre à partir de Vancouver (4x par semaine).

"Nous sommes ravis d'avoir sécurisé la disponibilité des portes d'embarquement au spectaculaire nouveau terminal international Tom Bradley de LAX", a déclaré Jones. "Nous sommes convaincus que notre service LAX trouvera un écho auprès de nos clients et nous sommes impatients d'accroître notre capacité sur le marché à partir de cet hiver."

Les tarifs aller simple vers Cancún depuis Toronto, incluant les taxes et les frais, commencent à 109 \$ CAD. Les tarifs aller simple vers Los Angeles, y compris les taxes et les frais, commencent à 99 \$ CA depuis Edmonton et Vancouver. Les places et la disponibilité des tarifs sont limitées. Tous les vols sont désormais disponibles à la réservation sur <https://www.flyflair.com>.

À propos de Flair Airlines

Flair Airlines a pour mission d'offrir aux Canadiens des voyages abordables qui les relient aux gens et aux expériences qu'ils aiment. Avec une flotte croissante d'avions Boeing 737, Flair se développe pour desservir plus de 30 villes à travers le Canada, les États-Unis et le Mexique. Pour plus d'informations, veuillez visiter www.flyflair.com.

Pour les demandes des médias, veuillez contacter :

Flair Airlines
Jamina Kotak
780.887.9209
Jamina.kotak@flyflair.com